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Értesitem, hogy képviselőtestUletünk 1992.február 21-én
du.23.oo órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

N ap i r e n d :
1./ 1992.~vi terv és költségvetés elfogadása.

Előadó: Farkas János polgármester

2./ Nemzeti Ünnepek megszervezésének feladatai
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Bejelentések, javaslatok

melynek tárgyalás1hoz meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o ~ d a s,1992.február 17.

~~
polgármester
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képviselőtestületiülésről

megtartott

1./ B~hiaszki B~11zs

2./ Farkas János
3./ Halenár Károly
4./ Euns6gi Lász1ó
5./ l.!ájer Jen<Íné
6./ Szemerei J~nos

7.1 ~'rarga r:árolyné
8./ VasvGri P61
9./ Zémann Géza

10./ f.T6rki Ferenc jeGYző
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Készült: Tordas Község Képviselőtestületének1992.február
21-én megtartott üléséről.

Jelen vannak: Báhidszki Balázs,Farkas János, Kunsági László,

Májer Jenőné,Szemerei János,Varga Károlyné, Vasvári
Pál,Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Igazoltan távol: Halenár Károly képviselő

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket. Megálla
pitotta, hogy az ülés határozatképes, javaslatot tett a napirer
di pontokra.

N a p i r e n d ..
1./

2./

~
3./

1992.évi terv és költségvetés elfogadása.
Előadó:Farkas János polgármester
Nemzeti Ünnepek szervezésének feladatai.
Előadó: Farkas János polgármester
Bejelentések, javaslatok

A képViselőtestület a napirendi pontokra tett javaslatot egy
hangulag elfogadta.

1./ Napirend tárgyalása

l.a./ 1992.évi terv_és költségvetés elfogadása

Az irásos előterjesztés és rendelettervezet mellékelve

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag megalkotta

az 1992.évi pénzügyi terv és költségvetésről szól~=~~~~~~~~~~~

~~~~=~~~~~~~~1~~~~~=

l o B./ Nemzeti ünnepek megszervezésének feladatai

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondta,
hogy az általános iskola 1992.évi nemzeti ünnepekre elkészitett
javaslatát. Ehhez az alaptervezethez csatlakozva a képviselőtes

tületnek ki kellene dolgoznia a részletes feladatokat, az ünnep

ségek megszervezését,felelőseit.
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Konkrét elképzelés hiján a ké~viselőtestület az ev~ négy
ünnep megszervezésé~ vita és kellő egyeztetés után az aláb~

biakban alakitotta ki:

- március 15
március l4-én / szombaton/ du. 16 00 órakor a müvelődési

házban legyen
- fő szervezője: az általános iskola, kellő önkormányzati

segitséggel,
_ Ünnepi müsor ~ adják az általános iskolások

- koszoruzás a müv.ház előtti Petőfi szoborná
_ zene biztositása a müv.ház feladata

2 db koszorú ~ l az iskola részéről

l az önkormányzat részéről

_ felelős: Farkas János polgármester, dr.Hamza Lászlóné isk.
igazgat ó

_ május l

legyen majális a területen müködő társadalmi szervek bevo~

násával és rendezésében

~ augusztus 20 /
_ napján megtartva
_ ünnepi ülés de. 9.00 órakor a müve+ődési házban

kerüljön meghivásra: gazdasági,társadalmi szervek vezetői,

intézmények dolgozói, önkormányzat tagjai.
_ ünnepi beszédet mond: Márki Ferenc jegyző

_ ünnepi megemelékezés után - Szent István napi vidámságok,
egész napos p~orgrammal asportpályán.
felelős: Farkas ~ános polgárme ster

- október 230

_ napján du.1600 órakor a hősi emlékparkban
- ünnepi beszéd elmondására fel kell kérni: dr.Bogdán Emil

országgyülési képviselőt,

iskola énekkar közremüködése - gépi zene /Himnusz,Szózat/
_ koszoruzás = mind~árom emlékmüvet

- felelős: Farkas János polgármester,Báhidszki ~alázs al
polgármester,Kunsági László ké8viselő

_ az egész éves programok és a szabadidő eltöltése kulturált
megszervezése érdekében fel kell újitani a szabadtéri szin_

padot.



-----------u
3

A szabadtéri szinpad felujitásával egyidőben meg kell vizai
gálni a megvilágitási lehetőségét. ~
Szükséges megvizsgáltatni az emlékmüpark megvilágitását és
zászló elhelyezésére való zászlótartó elhelyezését.

2./ Bejelentések, javasla$0k

Farkas János polgármester ismertette Vasvári Pál vállalkozó
kérelmét, aki saját ereje és társadalmi munkások szervezése
felajánlásátval tövább kivánja fejleszteni a sportpálya előtti

parkolót, amely egyben a szabadtéri szinpadon rendezendő ren_
dezvények ilyen jellegü igényét is kielégiteni o
A parkoló az egész centrummlényege, az évente egyszer megrende
zett bucsu szinhelye. A jelenlegi összefogás mellett ezt az
alkalmat nem szabad elhalasztanio Egyben kéri a most épülő

bÜféje előtti közterület részére való átadását, amelyen parko
sitott területe kiván létrehozni. Ennek rendszeres gondozását
is vállaljao

Az előterjesztés alapján a képviselőtestület az elképzelést
elfogadta, de részletes tervek hiányában a döntést következő

ülésére halasztotta el, ahol a terveket be kell mutatni.

a Fejér
átalakulá-

továbbiakban ismertette
és Kéményseprő Vállalat

Farkas János polgármester a
ÍIlegvei Temetl(ezési Vállalat
si tervét.
Elmondta, hogya képviselőtestület az elmúlt év végén elviek
ben már egyetértett e vállalatok átalakukásával és akidolgozet
vagyonelosztással. Javasolja ennek végleges megerősitését.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az alábbi
határozatokat hozta:

S/1992./IIo21./ sz.határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a Fejér
Megyei Kéményseprő és Tüzeléstechnikai Vál
lalat jelenlegi kezelésében lévő, több te
lepülés szükségletét ellátó nem közmü va
gyont a települési önkormányzat közös tu
lajdonába kéri.
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9/1992./11.21./ sz.határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a Fejér
Megyei Temetkezési Vállalaz kezelésében
lévő, több település szükségletét ellátó
nem közmü vagyont a települési önkormányzl
közös tulajdonába kéri.

Farkas János polgármester a továbbiakban ismertette KisS
Sándor Tordas Rákóczi u.16 sz.alatti lakos gázbekötési kérel
mét, javasolva annak engedélyezését.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestüiet egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:

10/1992./11.21./ sz.határozat

Tordas Község KépviselőtestületeKiSS Sándc
Tordas,Rákóczi u. 16 sz. alatti lakos gáz
bekötéséhez hozzájárulását megadja.

A továbbiakban ismertette, hogy a Szabadság úti házhelyek közü]
egy telket ismét visszaadtak újra hasznositásra. A telekre vevé
kijelölve nincs. Makovi György amartonvásári rendőrörs paranc!
noka kérte, hogy amennyiben ezen a területen épitési telek sza
badul fel, biztositsunk családi ház épitéséhez részére telket.
Javasolja 130 Ft/m2 ár mellett Makovi György és nejét vevőnek

jelölje ki a képviselőtestület a tordasi 444/8 hrsz-ú telekre.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az aláb
bi határozatot hozta:

11/1992./11.21./ sz.határozat

Tordas Község KépviselőtestületeMakovi
György és neje részére elidegenitésre ki
jelöli a tordasi 444/8 hrsz-ú épitési tel
ket, árát 130 1t/m2-ben állapitja meg.
A beépitésre vonatkozóan a 7/1990./XI.9./
sz.határozat az irányadó.
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Amfovábbiakban ismerteete Pók István tordasi lakos s zemét száll:
tási dij mentesitése alóli kéreImét.

A képviselőtestület egyhangulag az alábbi határozatot hozta:

12/1992. /11.21./ sz.határmzat

Tordas község Képviselőtestülete Pók Istvál
Tordas, Dózsa Gy.u.33 sz. alatti lakos sze.
métszállitási dij fizetése alóli felmentés:
kéreImét e l u t a s i t j a •
A község terUletén a már három éve beveze
tett, intézményesi te tt szemét szálIitásba
minden lakás be van kapcsolva. A kérelmező

lakásának megközelitése teherautóval nehéz,
ezért az ott lévő három lakás tulajdonosai
a szemétszállitás bevezetése óta a kb 50-6c
m-re lévő utcasarokra hordja az összegyüj~

tött szemetét 9 ahonnan annak begyüjtése meg
történik.

Ezért nincs szüksége a kérelmezőnek arra,
hogy a keletkezett háztartási szemetet sa
ját maga hordja el a szomszéd településen
lévő szemtéttelepre.
A képviselőtestület a fentiek alapján kérel
mét támogatni nem tudta.

zémann Géza bejelentésében elmondja, hogy a Rákóczi utca kátyu
zási munkáit megszervezi és a szükséges munkát társadalmi munká
ban elvégzik.

Szemerei János - a müv.ház igazgatói állásról a testület még
mindig nem döntött. Van egy hölgy is,erőse, aki Győrben az
idén végez a tanutóképzőben,ahol a egyik választott szakja,nép_
müvelés. Pályázhat e Tordasra ?

Farkas János polgármester válaszában elrnond!j:a, hogy mivel a tes
teület a müv.ház igazgató állás tekintetében konkrétan még nem
döntött, bárki benyujthat pályázatot az állásra.
Báhidszk' Balázs - a szövetkezeti törvényben rögzitett érdek
egyeetető fórum mikor áll már végre össze ? Van e a fórumba
jelölt személyről elképzelés?
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Farkas János po+gármester válaszában elmondja, hogy az érdek
egyeztető fórum létrehozására való jogi ismertetést Báhidszki
Balázs képviselő kérésére egy héttel ezelőtt megtettük. Ez
ügyben ujat mind ani nem tudunk.
Kéri ellenben a jelenlévőket, segitsenek olyan személyeket
találni, akik kárpótlási igényt nyujtottak be. Jzükséges
ennek tudása azért is, mivel a közeli napokban - február 29-e
után - a testületnek valóban létre kell hoznia a fórumot. Ebbe
pedig különböző személyeket kell választani.

A továbbiakban l,érte a képviselőtestületet, hogya Fajtakisér
leti Állmmás területén átszelő 256 hrsz- út ügyében döntsenek.
Mint ~zt már korábbi üléseinket Báhidszki Balázs képviselőtár=

sunk felvetette az Állomástól vissza kell venni, lezártságát
meg kell szüntetni. A korábbi viták a testületet megosztották,
ezért javasolja, hogy most helyszinen nézzük meg a vita tárgyát
képező utat, annak megnyitási lehetőségét, vagy éppen végleges
megszüntetését.

A képviselőtestület helyszinen tekintette meg a vita tárgyát ké
pező földutat. A helyszinen megállapitható volt, hogy a Fajta
kisérleti Állomás már több éve külső keritésének megépitésével
együtt, mint használaton kivüli községi utat lezárt, mivel az
saját te!'Ületét szelte át. A telep belső fejlődése a továbbiak
ban már uttal nem számolt, ezért annak újbóli megnyitása nagy
anyagi károkat okozna a Fajtakisérleti Állomásnak. A másik 01
d~láról vizsgálva megállapitható az is, hogy az ut megnyitása.,
szükségtelen, mivel ~é a rövid szakasz kivételével járható és
a telkek, földek azon keresztül megközelithetők.

A látottak,tapasztaltak alapü.án a képviselőtestület névszerinti
szavazása az alábbiak szerint alakult, a lezárt földut megnyitá
sa kérdésében:
Báhidszki Balázs - az utat meg kell nyitni,
Kunsági László nem kell ujra utat nyitni
Farkas János - nem kell újra utat nyitni,
Májer Jenőné - nem kell újra utat nyitni,
Zémann Géza _ tartozkodik,
Szemerej_ János - tartózkodik
Varga Károlyné - tartózkodik,
Vasvári Pál - tartózkodik.
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A névszerinti szavazás ismeretében Farkas János polgármester
közölte a testülettel, hogy az út kérdésére a következő ülé
sen visszatérünk, mivel a szavazás döntést, eredményt nem hozol

Táj é koztatta továbbá a testülete, hogy a Jcövet kező ülésre két
héten belül sor kerül.

Több bejelentés, hozzászólás nem volt a polgármester az ülést
befejezettnek nyilvánitotta.

kmf.

[~
Márki Ferenc

D-egyző

~L)~~
Farkas Jáctos
polgá:rme ster


